
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 2. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 271

Jeg var glad for at se Røsnæs komme med i den nye Naturkanon, det er virkelig et sær-

ligt og smukt naturområde, og en fin opfordring fra ministeren til at flere familier bør besø-

ge stederne og få glæde af nature, men hvordan tænker ministeren, at naturoplevelsen

vil være, hvis der bliver pløjet en motorvej gennem Røsnæs?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Flyvholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen

formand
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